
Z á p i s  
z 20. zasedání Akademického senátu UHK dne 24. října 2007  

 
Přítomni: Ing. Radocha, dr. Brandejs, Mgr. Lounek, Ing. Dittrichová, Ing. Feltl, 
doc. Hruška, dr. Maněnová, dr. Joukl, dr. Kühnová, J. Němeček, dr. Musilová, 
R. Kysilková, K. Marková, B. Stoklasová, P. Vránková, L. Zilvarová, dr. Mervart, R. 
Šimek, Ing. Čech, R. Kravčík 
Omluveni: Mgr. Málek, J. Kubíček 
Hosté: doc. Mikulecká, doc. Jehlička, dr. Grulich, dr. Vondráček, T. Juříček, M. 
Suchánková, M. Sedláčková 
 
 
Průběh zasedání řídil předseda AS UHK Ing. Karol Radocha, který členům senátu 
předložil níže uvedený program jednání k vyjádření.  
 

1. Vyhlášení voleb do Akademického senátu UHK 
2. Zřízení komise Strategie pro dlouhodobý záměr UHK 
3. Rektorské výnosy UHK – k projednání 
4. Různé 
 

Všichni přítomní s navrženým programem zasedání vyslovili souhlas.   
 
 
Ad 1) Vyhlášení voleb do Akademického senátu UHK 
 
Ing. Radocha a Mgr. Lounek informovali členy senátu o nastávajících volbách do 
Akademického senátu, které se budou konat 21. – 23. 11. 2007. Dnešním dnem 
(tj. 24. 11. 2007) se volby vyhlašují a dne 5. 11. 2007 ve 12 hod. proběhne ukončení 
přihlašování kandidátů. Dne 7. 11. 2007 dojde ke zveřejnění kandidátů na veřejných 
deskách. 
 
Předsedou Hlavní komise byl zvolen doc. Ivan Hruška a předsedou Studentské 
komise Jan Němeček. Předsedkyní Volební komise za PdF se stala dr. J. Kühnová, 
předsedou Volební komise za FIM Ing. P. Čech a za FHS dr. M. Joukl. Studentskou 
komisi zastupují za PdF L. Zilvarová, za FIM R. Šimek a za FHS P. Vránková.  
Kandidáty bude přijímat volební komise té fakulty – sekretářka předsedů komisí 
(vedoucích kateder) – za PdF R. Trojovská, za FIM K. Mišičková a za FHS Š. 
Rajmanová. 
 
Harmonogram voleb bude zveřejněn na webových stránkách („Volby Akademického 
senátu UHK“).  
 
Zasedání AS, na kterém se musí potvrdit průběh voleb, se bude konat 28. 11. 2007.  
 
Dr. Kühnová navrhuje osvětu studentů před následujícími volbami, z důvodu nízké 
informovanosti studentů zejména 1.-3. ročníků. L. Zilvarová potvrzuje účinnost 
z vlastní zkušenosti, kdy se vyučující pedagog zmínil o volbách před začátkem 
přednášky. Senátoři přislíbili v tomto směru maximální pomoc. 
 
 



Ad 2) Zřízení komise Strategie pro dlouhodobý záměr UHK 
 
Doc. Hruška poukazuje na potřebu vymyslet náplň této komise (bylo již konzultováno 
s prof. Bílkem). Komise by též diskutovala o časově náročných problémech. Stávající 
senát bude pouze zahajovat činnost této komise, z důvodu blížícího se konce 
volebního období. 
 
Závěr: Komise Strategie pro dlouhodobý záměr UHK je založena. 
 
 
Ad 3) Rektorské výnosy – k projednání 
 
Lhůta pro podávání přihlášek ke studiu v akademickém roce 2008/2009 – konečný 
termín byl stanoven na 29. 2. 2008. 
 
Počty studentů přijímaných pro akademický rok 2008/2009 na UHK.  
 
Doc. Mikulecká upozorňuje, že počty přijímaných studentů byly stanoveny 
s vědomím znalosti věci a přepokládá se, že jsou reálné. Jsou to pouze odhady 
fakult, které vycházejí z jejich analýzy, což rektorát respektoval. 
 
 
Ad 4) Různé 
 
Ing. Feltl navrhuje aktivní způsob rozloučení členů senátu v lednu 2008. Zpracuje 
návrh a rozešle všem senátorům. 
 
Jan Němeček upozorňuje na právě vzniklý problém s obědy v bufetu. Ten se zřizoval 
pro studenty s možností dotace. Obědy zde ale dotované nejsou, na rozdíl od Kolejí 
a menzy (Na Kotli), kde dotované byly.  
 
Ing. Radocha informoval přítomné o slavnostním zasedání Akademického senátu 
UHK, které bude spojeno s oceňováním studentů, dne 14. 11. 2007 od 14.30hod. 
v aule Pedagogické fakulty na nám. Svobody.  
 
Usnesení: 
 

1. Akademický senát UHK vyhlásil dnem 24. 10. 2007 volby do AS UHK 
2. Akademický senát UHK zvolil doc. I. Hrušku předsedou volební komise AS 

UHK a dr. J. Kühnovou, Ing. P. Čecha a dr. M. Joukla za členy volební 
komise, kteří jsou zároveň předsedy volebních komisí jednotlivých fakult. 
Zároveň zvolil jako zástupce Studentské komory ve volební komisi AS UHK 
Jana Němečka 

3. Akademický senát UHK zřídil komisi Strategie pro dlouhodobý záměr UHK a 
pověřil doc. I. Hrušku přípravou činnosti této komise. 

 
 
 
 
 



Hlasováno: 
 
pro: 19, proti: 0, zdržel se: 0. 
 
Usnesení bylo schváleno jednomyslně.  
 

 
Ing. Karol Radocha, Ph.D. 

                                                                                             předseda AS UHK 
 
 

 
 
V Hradci Králové dne 24. října 2007    
Zapsala: Iveta Vondráčková  
 
         
 
 


